

合而為一, 建立基督的身體

Build the Body of Christ in Unity

以弗所書 4:1-12

Ephesians 4:1-12

一. 合一的根基 (4:1-3)

A. Foundations of Christian Unity (4:1-3)

- 基督徒蒙召的身份 Identity of a Christian (4:1)
- 基督徒合一的五塊基石 Five Rocks of Christian Unity (4:2-3)
 - 凡事謙虛,溫柔(羅12:3;腓4:5)
 - Be completely humble and gentle(Rom. 12:3;Phil. 4:5)
 - 忍耐與寬容
 - Be patient, bearing with one another
 - 愛(agape)
 - Love(agape)

二. 信徒的合一來自三位一體神的合一 (4:4-6)

B. Christian Unity is from the Trinitarian God (4:4-6)

- 一個身體,一個聖靈,一個指望(4:4;2:14-18;2:21-22;3:6)
- There is one body and one Spirit...one hope...(4:4;4:1;2:14-18;2:21-22;3:6)
- 一主,一信,一洗(4:5;2:21;2:1-10)
- One Lord, one faith, one baptism (4:5;2:21)
- 一神,就是眾人的父,超乎眾人之上,貫乎眾人之中,也住在眾人之內(4:6)
- One God and Father of all, who is over all and through all and in all(4:6)

三. 用不同的恩賜建立合一的身體(4:7-12)

C. Build the Body of Christ in Unity through Diversities(4:7-12)

- 我們各人蒙恩, 都是照基督所量給各人的恩賜 (4:7-10)
- **But to each of us grace has been given as Christ apportioned it(4:7-10)**
- 祂賜下不同的恩賜 (4:11)
- **So Christ himself gave.....(4:11)**
- 恩賜的目的在於"成全聖徒, 各盡其職, 建立基督的身體"(4:12)
- **to equip His people for works of service, so that the body of Christ may be built up (4:12)**

四. 2025年三個需要思想的問題

D. Three questions for you to Answer in 2025

- 你如何過一個與蒙召的恩相稱的基督徒生活 (4:1)
- How wil you live a life worthy of the calling you received? (4:1)
- 你會竭力保守聖靈所賜合而為一的心嗎? (4:3)
- Will you make evry effort to keep the unity of the Spirit?
- 你的恩賜是什麼?你如何用神給你的恩賜建立基督的身體? (4:7,12)
- What's the grace given to you? How will you use the grace to build the body of Christ? (4:7,12)